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Protokół Nr X/2025 

z sesji Rady Gminy Mszana w dniu 20 stycznia 2025 r . 
 

Miejsce posiedzenia: Sala posiedzeń Urzędu Gminy w Mszanie. 

Obrady rozpoczęto 20 stycznia 2025 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:13 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. Obecni: 

1. Paulina Antończyk 

2. Sebastian Berger 

3. Roman Bura 

4. Marta Cieślik 

5. Piotr Gonsior 

6. Marek Kotula 

7. Barbara Kruczek 

8. Marek Liśnikowski 

9. Łucjan Marek 

10. Ilona Mura 

11. Krzysztof Rduch 

12. Ewa Wawrzyczny 

13. Alojzy Wita 

Nieobecni byli Radni: Piotr Kuczera, Wioleta Szotek 

Pkt. 1 i 2. Otwarcie sesji 
Sesję otworzył i poprowadził Przewodniczący Rady Pan Marek Liśnikowski. Na podstawie 

listy obecności radnych stwierdził, że sesja jest prawomocna.  

Poinformował, że obrady są nagrywane i bezpośrednio transmitowane online.  

Następnie powitał gości: Wójta Gminy Pana Mirosława Szymanka, Panią Skarbnik Małgorzatę 

Gąsior, pracowników Urzędu Gminy i Radnych. Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do 

protokołu.  

Sesja była transmitowana na żywo: https://esesja.tv/transmisja/63012/sesja-rady-w-dniu-

poniedzialek-20-stycznia-2025.htm 

Pkt. 3. Przedstawienie porz ądku obrad 
Prowadzący obrady odczytał wniosek Wójta o zwołanie sesji nadzwyczajnej. W związku z 

wydłużeniem procedury przetargowej i niezrealizowaniem zadania dotyczącego wykonania 

instalacji ogrzewania gazowego, Gminny Ośrodek Kultury i Rekreacji w Mszanie dokonał 

zwrotu środków z dotacji celowej otrzymanej w 2024 r. Po pozytywnym rozstrzygnięciu 

postępowania odwoławczego przez Krajową Izbę Odwoławczą w Warszawie, Gminny 

Ośrodek Kultury i Rekreacji w Mszanie zwrócił się z wnioskiem o udzielenie dotacji celowej z 

przeznaczeniem na powyższe zadanie do realizacji w roku 2025. W dniu 15.01.2025 r. 

Krajowa Izba Odwoławcza oddaliła odwołanie firmy FORTINO Sp. z o.o. w przedmiocie 

zamówienia publicznego pod nazwą "Rozbudowa wewnętrznej instalacji gazu wraz z 

przebudową kotłowni w budynku ośrodka kultury, na parceli 2000/304 (obecnie nr 

2720) zlokalizowanej w Mszanie przy ul. Adama Mickiewicza 92". W związku z tym 

koniecznym jest zwołanie sesji nadzwyczajnej celem podjęcia uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Mszana na 2025 rok i zawarcia umowy z wybranym Wykonawcą. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Następnie Przewodniczący odczytał porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Sprawdzenie listy obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

− a/ odczytanie wniosku Wójta o zwołanie sesji nadzwyczajnej. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

− a/ zmiany budżetu Gminy Mszana na 2025 rok. 

5. Zakończenie obrad. 

Prowadzący obrady poinformował, że punkty 1-3 zostały zrealizowane i przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt. 4. Podj ęcie uchwał  
Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad – podjęcia uchwały w sprawie: 

• a/ zmiany budżetu Gminy Mszana na 2025 rok 

Skarbnik Gminy przedstawiła, że został przygotowany projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu, w którym zwiększa się wydatki budżetu o 190.000 zł, w dziale 921 rozdział 921.09, z 

przeznaczeniem na dotację celową na wykonanie instalacji ogrzewania gazowego w GOKiR w 

Mszanie. I równocześnie zwiększa się przychody jako wolne środki, o których mowa w art. 

217 ust. 2 pkt 6 o 190.000.  

 

Pytania zadawali: 

• Radny Sebastian Berger – dlaczego nie podjęliśmy już takiej uchwały budżetowej 19 

grudnia 2024 roku, gdy już chyba było wiadomo, że umowa na wymianę pieca nie 

będzie podpisana oraz nie będzie wykonana inwestycja w roku ubiegłym. 

• Skarbnik odpowiedziała – uchwałę budżetową na rok 2025, przygotowaną na 

podstawie projektu budżetu, przyjmowaliśmy 19 grudnia. Do 31 grudnia zeszłego 

roku obowiązywała umowa dotacyjna z GOKiR-em. 19 grudnia jeszcze GOKiR nie 

zwrócił tej kwoty. Gdy umowa dotacyjna nie została zrealizowana, GOKiR zwrócił 

niewykorzystane środki, które teraz przyznajemy już na rok 2025. 

• Radny Sebastian Berger zadał pytanie, czy przetarg ogłaszał GOKiR czy Urząd Gminy? 

Bo dotację otrzymał GOKiR, a całą procedurę przetargową prowadził Urząd Gminy. 

• Odpowiedzi udzielił Kierownik Referatu PI Pan Marek Małek – Zamawiającym jest 

Gminny Ośrodek Kultury i Rekreacji, a przetarg ogłaszał Urząd Gminy na podstawie 

porozumienia zawartego z GOKiR. W strukturze Urzędu Gminy są pracownicy 

merytorycznie przygotowani do przeprowadzenia przetargu. Pan M. Małek 

przedstawił harmonogram: na początku listopada wpłynął wniosek dyrektora GOKiR 

o potrzebie zakupu nowego pieca do kotłowni, bo stary uległ awarii. 6 listopada 

podpisano porozumienie między GOKiR-em a Urzędem Gminy o przeprowadzeniu 

postępowania przetargowego. 8 listopada było ogłoszenie przetargu. Oferty złożyło 8 

firm. 

• Radny S. Berger zapytał, dlaczego radnym nie zostało od razu przedstawione, że 

jedna z firm złożyła odwołanie do KIO? Dlaczego do końca roku 2024 trzymano kwotę 

przeznaczoną na dotację na wymianę pieca, skoro z góry było wiadomo, że nie będzie 

to zrealizowane w 2024 roku, bo nawet w projekcie umowy jest zapis, że 

zamawiający zobowiązuje się do wykonania tej umowy do 2 miesięcy od chwili 

podpisania umowy. Czyli w listopadzie, w chwili ogłoszenia wiedzieliśmy, że tego nie 

zrobimy w 2024 roku. Dzisiejszego spotkania by w ogóle nie trzeba było, jeżeli byśmy 

19 grudnia mieli przedstawiony właściwy projekt budżetu na 2025. 
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• Skarbnik odpowiedziała – w tamtym roku w budżecie mieliśmy zaplanowane środki 

na dotację celową dla GOKiR-u i kwota ta znajdowała się w budżecie gminy na 2024. 

Gminny Ośrodek Kultury miał podpisaną z nami umowę dotacyjną. Ta umowa 

dotacyjna była do 31 grudnia. Umowa obowiązywała i nie było możliwości ściągnięcia 

tej kwoty z budżetu. Gminny Ośrodek Kultury i Rekreacji zwrócił niewykorzystaną 

kwotę w dniu 30 grudnia i dlatego te środki wprowadzamy do budżetu roku 2025 z 

przeznaczeniem na realizację wyżej wymienionego zadania. 

• Radny Piotr Gonsior zadał pytanie Pani Skarbnik – skąd pochodzą środki, które 

zabezpieczamy po stronie przychodów? 

• Skarbnik odpowiedziała – są to wolne środki z art. 217 ust. 2 pkt 6, czyli z rozliczeń z 

lat ubiegłych, z kredytów i pożyczek. 

• Radny P. Gonsior zapytał, ile wolnych środków zostało w 2024 roku? 

• Skarbnik odpowiedziała – na dzień dzisiejszy dokładna kwota nie jest wyliczona. 

Dokładna kwota wiadoma będzie w lutym, po sprawozdaniach budżetowych z 

dochodów i wydatków, ale będą to środki na pewno większe niż 190.000 zł.  

• Na uwagę Radnego Gonsiora, że ma zagłosować na podstawie zaufania do Skarbnika, 

skoro wolne środki nie są wyliczone, Pani Skarbnik odpowiedziała – nie są dokładnie 

wyliczone, ponieważ nie ma jeszcze ogólnych sprawozdań rocznych. Ale ze 

wstępnych prognoz wynika, że wolne środki będą w wyższej wysokości niż 190.000 zł. 

 

Po zakończeniu dyskusji Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie:  

zmiany budżetu Gminy Mszana na 2025 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9): Paulina Antończyk, Roman Bura, Marta Cieślik, Marek Kotula, Marek Liśnikowski, 

Ilona Mura, Krzysztof Rduch, Ewa Wawrzyczny, Alojzy Wita 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4): Sebastian Berger, Piotr Gonsior, Barbara Kruczek, Łucjan Marek 

NIEOBECNI (2): Piotr Kuczera, Wioleta Szotek. 

Uchwała Nr X/68/2025 została podjęta.  

Pkt. 5. Zako ńczenie obrad   
Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady X sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/  

Marek Liśnikowski 

 

 

Protokołowała: Mirosława Książek-Rduch 
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Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 


